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JAARVERSLAG SECRETARIS V.V.A. ACHTERBERG  2022-2023 
 

bestuur 
 
Aan het begin van 2022-2023 was de bestuurssamenstelling als volgt: 
- voorzitter   Egbert van der Burg 
- secretaris   Henk Kluitenberg 
- penningmeester  Onno Boer 
- bestuurslid seniorenvoetbal Adri van der Laan 
- bestuurslid jeugdvoetbal vacature 
- bestuurslid facilitaire zaken vacature 
Eind 2022 werd door het bestuur besloten om de facilitaire zaken te splitsen in accommodatiezaken 
en vrijwilligerszaken, waarvoor er dus één extra vacature ontstond. Ronald van der Laan nam eind 
2022 ad interim de post seniorenvoetbal over van Adri van der Laan, waarna Adri van der Laan zich 
verder richtte op de posten jeugdvoetbal en financiën. Op de op 24 april gehouden uitgestelde ALV 
over 2021-2022 werd Ronald van der Laan als bestuurslid gekozen. De tussentijds teruggetreden 
penningmeester Onno Boer werd voor zijn inzet met een bloemetje bedankt. 
Ter ondersteuning van de financiële taken werd tijdelijk een extern bureau ingehuurd om enkele 
gedelegeerde taken uit te voeren. 
 

wedstrijdzaken senioren 
 
1e elftal 
De primaire begeleiding van het eerste elftal werd gevormd door Dennis Koorn als trainer, Sven 
van Roekel als assistent-trainer, Arno Blankenspoor als keeperstrainer, Wim Lentjes als verzorger, 
Joëlle van de Pavert als fysiotherapeut, Herman van den Brink als materiaalman, Adri van der Laan 
als team-manager en Jan van Beijnum als grensrechter. 
In de beker-aanloop-wedstrijden naar de competitie werd tweemaal verloren. In de competitie zelf 
was de doelstelling "handhaving in de bovenste helft van de middenmoot in de 3e klasse". Dit  
liep anders : halverwege de competitie stond VVA 13 punten achter op koploper ESA (Arnhem) 
en 3 punten voor op de nummers 3 en 4. VVA vervolgde de ingezette lijn en ESA verloor opeens 
wedstrijd na wedstrijd. Zeven weken voor het einde van de competitie stonden we plotseling een (1) 
punt voor op ESA, maar niet ver op de overige concurrentie. In de een na laatste competitiewedstrijd 
tegen Veenendaal kon het kampioenschap in de 3e klasse A, district Oost, worden binnengehaald, 
met dus promotie naar de 2e klasse ! 
 
2e elftal 
Het 2e elftal begon het seizoen met een onvolledige selectie met Freek Wittenrood als trainer. Al 
vrij snel bleek dit niet levensvatbaar en moest het 2e elftal uit de competitie worden teruggetrokken. 
 
het 3e, 4e en 5e elftal 
konden terugzien op een leuk seizoen, waarbij opgemerkt dient te worden, dat het 3e elftal door wist 
te dringen tot de halve finale in de KNVB-beker. Helaas werden ze in Heiloo tegen De Foresters 5 na 
strafschoppen uitgeschakeld. 
 
 
 
 
  
 



Vrouwenvoetbal 
In april 2023 werd onder aanvoering van Lisa Pitlo de mogelijkheid onderzocht om een vrouwenteam 
op te richten bij VVA. Al snel kwamen er reacties binnen en na een informatie-avond, ondersteund door 
het bestuur van VVA, bleek dat dit een haalbare kaart was en zo werd in juni 2023 een vrouwenteam 
ingeschreven bij de KNVB. 
 
De begeleiding van de KNVB-scheidsrechters lag wederom in de goede handen van ons erelid 
Wim van Roekel. 
 
Op 1 oktober 2022 is Ben Westerveld - na vele jaren en nu 75 jaar - gestopt als clubscheidsrechter. 
 

wedstrijdzaken jeugd 
 
De jeugdcommissie bestond in 2021-2022 uit Christiaan van der Laan, Patricia van Eldik, Adri van 
der Laan en Ronald van der Laan. 
Aan het eind van fase 1 van het seizoen werd de Jo15, met Jan van Beijnum als trainer/coach,  door 
de KNVB gepromoveerd naar de A-categorie, waarna een verzoek aan de KNVB om als Jo16 in de 
B-categorie te kunnen blijven werd gehonoreerd. Ook hier werden goede resultaten behaald. 
De overige jeugdteam konden terugzien op een leuk voetbaljaar, met leuke activteiten voor alle 
jeugdgroepen. 
 

kantinezaken 
 
Na aanlopende besprekingen in 2021-2022 is in juli 2022 met AbInBev Nederland BV een overeen- 
komst tot stand gekomen m.b.t. een 'drankencontract', incl. leveringen, onderhoud, etc. Dit bleek naar 
tevredenheid te verlopen. Helaas kon hiervan niet direct worden geprofiteerd, doordat de oplevering 
van een vernieuwd kunstgrasveld door externe oorzaken pas een maand na afspraak geschiedde. 
Een forse aanloop-omzet werd daardoor misgelopen. 
Voorts werd een 2e pinautomaat aangeschaft. 
Een verhoging van de consumptieprijzen bleek noodzakelijk, maar kon beperkt worden gehouden. 
De invulling van de bardiensten kon, weliswaar moeizaam, door de kantinecommissie weer worden 
gerealiseerd, maar  het blijft - net als bij veel andere verenigingen - een zorgenkindje. 
De klusploeg heeft - naast hun wekelijkse inzet - ook het schilderwerk van de kleedkamers geheel 
opgeknapt, zodat deze weer een aantal jaren goed mee kunnen. 
 

overige zaken 
 
* in 2022-2023 ging het overleg met de gemeente over velden, opstallen, etc. door zonder tot een 
  afronding te komen. Dit zal in 2023-2024 hopelijk wel het geval kunnen zijn. Het opgeleverde 
  kunstgrasveld bleek niet geheel aan de eisen te voldoen, maar was (later) wel al geschikt voor 
  bespeling. 
* Jaap Voetbal heeft ook in zijn derde seizoen bij VVA gezorgd voor beelden op YouTube, die niet 
  alleen leuk zijn om te bekijken, maar ook uitstekend geschikt zijn voor wedstrijd-analyses. 
* met name in de eerste helft van het seizoen 2022-2023 rezen de energieprijzen de pan uit en 
  ontvingen we hoge (vooorschot)rekeningen. Aan het eind van het seizoen viel de afrekening 
  mee en werd een aanzienlijk bedrag terugontvangen. 
 
En wederom bedankt het bestuur alle vrijwilligers en sponsoren, die het uitvoerend en financieel 
mogelijk hebben gemaakt om ons VVA draaiende te houden. 
En het bestuur dankt ook zichzelf (mag dat?). 
 
Op naar een goed seizoen 2023-2024 ! 
 
     - - - 
 


